
اخبار كشور

درمکتب امام

این کشور همیشه از کاخ نشین ها صدمه دیده
آن روزی که زرق و برق دنیا پیدا بشــود و شــیطان در بین ما راه پیدا کند و 

راهنمای ما شــیطان باشد، آن روز است که ابرقدرت ها می توانند در ما تأثیر کنند 

و کشــور ما را به تباهی بکشــند. همیشه این کشــور به واسطه این کاخ نشین ها 

تباهی داشته است.
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برای حل مشکلات کشور
باید امتیاز بیشتری به  غرب بدهیم!
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سرویس سیاسی ـ
تسلیم کردن داشته ها و دستاوردها و اظهار عجز در مقابل غرب و آمریکا تجویز همیشگی مدعیان اصلاحات برای توسعه 

و پیشرفت کشور است. ضرر مطلق برجام هم نتوانسته رویکرد منفعلانه این طیف غربگرا را تغییر دهد.
روزنامه شرق در شماره روز پنج شنبه در یادداشتی نوشت: »نمي توان پیش بیني کرد پنج کشور دیگر عضو برجام در 
قبــال آمریکا چه موضعي اتخاذ مي کنند؟ آنان تا به حال تلاش کرده  اند در مقابل رفتار تهاجمي ترامپ، کج دارومریز رفتار 
کنند و در سایر موضوعات علیه ایران، تا حدي با آمریکا همسویي نشان دهند. اگر طرفین بر اساس حسن نیت عمل کنند و 
ایران با کمي انعطاف، به دنبال گفت وگوي مؤثر با اروپا و البته تداوم بهانه گرفتن از ایالات متحده باشد، همکاري هاي تجاري 
بیشتري میان طرف ها صورت مي گیرد و رفع تحریم ها شتاب بیشتري خواهد گرفت. در این صورت مي توان تا  حدي انتظار 

حل مشکلات موجود و روند اجراي مطلوب برجام را داشت.«
در بخش دیگری از این مطلب آمده است: »او]ترامپ[ تلاش مي کند در موضوعي همسو با اروپا، یعني نگراني از برنامه 

توسعه موشکي ایران، برجام را نیز زیر سؤال ببرد.«
این نسخه پیچی های ذلت بار در شرایطی است که مسیر طی شده در رسیدن به توافق هسته ای و تجربه پسابرجام 
پیش روی همگان است. توافق یکطرفه ای که در آن ایران به تمام تعهدات خود پایبند بود اما آمریکا آن را مکرر نقض 
کــرد و در همیــن حال، اروپا هم در موضعی ناعادلانه تصریح کرد که همه طرف ها در برجام به تعهدات خود پایبند 
بوده اند! کار به اینجا ختم نشد؛ برجام امروز به ابزاری برای فشار بر ایران و بستری برای پیگیری سیاست های خصمانه 
بیگانگان تبدیل شده است. آمریکا و اروپا همسو با هم، بر لزوم فشار بر ایران به دلیل توانمندی موشکی و نقش آفرینی 
منطقه ای اتحاد دارند. با وجود چنین شــرایطی این روزنامه زنجیره ای که نقش گسترده ای در بزک برجام دشت، بر 
طبل دادن امتیاز می کوبد. رویکردی ضد منافع ملی که با وجود تجربه برجام، نمی تواند از روی ساده لوحی باشد. نتایج 
و دستاوردهای حاصل زحمات متخصصان هسته ای که طبق برجام تعطیل شده، در مقابل اما تحریم های دیگری هم 
افزوده شده؛ باز هم باید امتیاز داد و انعطاف به خرج داد؟ مقصود این طیف تسلیم کشور و پذیرش سلطه اجانب است؟ 
همچنین، مدعیان اصلاحات که مردم را با تیتر هایی نظیر »صبح بدون تحریم« و ... فریب دادند، امروز برای فرار از 
پذیرش مسئولیت این خسارت محض، به اروپایی دلخوش کرده اند که همدست آمریکاست و جالب است که در همین 

یادداشت هم به آن تصریح شده است!

دیروز بزک آمریکا، امروز بزک اروپا!
روزنامه آفتاب یزد نیز در مطلبی نوشت: »اروپایی ها می خواهند از مسیر دیپلماسی یک مصالحه میان تهران و واشنگتن 
شکل دهند. چرا که صلح و ثبات بین المللی در منطقه و جهان همواره یکی از خواسته های اصلی کشورهای اروپایی است 
و به همین دلیل فرانسه می خواهد مسیری برای تقویت برجام بیابد که مکمل این توافق باشد تا طرفین به نحو بهتری از 
دستاوردهای آن استفاده کنند...بنابراین نگاه فرانسه که مبتنی بر مصالحه است یک فرصت مناسب است تا با دیپلماسی 

فعال از آن استفاده کنیم و مانع شویم شرایط به پیش از برجام برگردد«.
این روزنامه زنجیره ای مدعی شده است که »صلح و ثبات بین المللی در منطقه و جهان همواره یکی از خواسته های 
اصلی کشورهای اروپایی است« این در حالی است که کشورهای اروپایی عضو 1+5 همواره یک پای ثابت حمایت از جنگ 

و آدم کشی در جهان هستند.
حمایت های انگلیس، فرانسه و آلمان از صدام در جنگ تحمیلی علیه کشورمان، حمایت از رژیم کودک کش اسرائیل، 
تجهیز و حمایت از گروه تروریستی داعش و تجهیز و حمایت از آل سعود در قتل عام مردم مظلوم یمن تنها بخش کوچکی 

از کارنامه سیاه کشورهای اروپایی عضو 1+5 در ضدیت با صلح و ثبات در منطقه است.
ادعای دیگر این روزنامه زنجیره ای این اســت که »فرانســه در پی تقویت برجام است« این ادعای مضحک در حالی 
است که کشورهای اروپایی عضو 1+5 از جمله فرانسه و انگلیس به دنبال اعمال محدودیت های مورد خواست آمریکا در 

چارچوب برجام هستند.
در حقیقت کشورهای اروپایی عضو 1+5 از جمله فرانسه و انگلیس از حفظ برجام حمایت کرده و آن را موفقیتی برای 
خود می دانند ولی در عین حال به دنبال همراهی با آمریکا در اعمال فشار و تحریم های ضدایرانی به بهانه قدرت دفاعی و 

نفوذ و نقش آفرینی منطقه ای کشورمان هستند!
بزک اروپا توسط روزنامه های مدعی اصلاحات در حالی است که همین جریان در اوج عهدشکنی های آمریکا در برجام 

مدعی بودند که »امضای وزیر خارجه آمریکا تضمین است.«

تیم اقتصادی دولت دقیقا مشغول چیست؟
شرق در یادداشت دیگری درباره حواشی واردات خودرو نوشت: »وقتی در یکی از برنامه های تلویزیونی که میلیون ها 
بیننده دارد، مجری اعلام کند با تغییر تعرفه واردات خودرو، سود 1٠٢ هزارمیلیاردی نصیب واردکنندگان خودرو شد که 
تعداد آنها حداکثر ٩ نفر است، این خبر در جامعه  به ستوه آمده از گرانی و تبعیض، واکنش های اعتراضی مشابه مسائل اخیر 

نخواهد داشت؟«

از پشت شیشه های دودی، اتومبیل های خارجی را ببینید!
این روزنامه خاطرنشان کرد: »...خودروهای رنگارنگی را که در سطح خیابان ها و در دوردورکردن فرزندان به ثروت رسیده ها 
در خیابان های شهرها جولان می دهند و اتومبیل های به گفته خودشان لوکس و لاکچری را اختصاصا وارد می کنند نیز 
باید به این جمع اضافه کرد. پرســش واقعی این اســت که تیم اقتصادی دولت روحانی دقیقا مشغول چه کاری است؟ آیا 
این اخبار را نمی شنوند، آیا از پشت شیشه دودی اتومبیل هایی که آنان را در سطح شهرها جابه جا می کنند، اتومبیل های 
خارجی را نمی بینند و این پرسش به ذهن آنان نمی رسد چه فرد یا افرادی پشت واردات خودروهایی از این دست هستند؟«

آمارهایی که مطابق با واقعیت جامعه نیست
روزنامه قانون به نقل از عضو هیات رییسه کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس شورای اسلامی نوشت: 
»در نشست علنی، سخنگوی دولت از رشد اقتصادی 5/8 درصد و کاهش نرخ بیکاری به 11/7 درصد خبر داد که به گفته 
جلال محمودزاده، این آمارها مطابق با واقعیت جامعه نیست زیرا نه شاهد رشد اقتصادی بوده ایم و نه اشتغال زایی صورت 
گرفته است. دولت در آمار بیکاری یا اشتغال، افرادی را که حتی یک ساعت در هفته کار داشته باشند نیز شاغل محسوب 
می کند. این در حالی است که افرادی باید شاغل محسوب شوند که شغل دایم دارند و از امنیت شغلی برخوردار هستند، 

نه اینکه افرادي با شغل موقت را از آمار بیکاری کشور خارج کنیم.«

اقدامات دولت در بودجه 97 برای اشتغالزایی شعاری و روی کاغذ است
قانون از قول این نماینده مجلس همچنین نوشت: »در شرایط رکود اقتصادی در کشور، چگونه رشد اقتصادی رخ داده 
است؟ رشد اقتصادی از اشتغال زایی کلید می خورد اما اشتغالی در سال جاری ایجاد نشده است؛ نه تنها شغلی ایجاد نشده 
که شغل ها از دست رفته است و در صنایع کشاورزی و تبدیلی4٠ درصد زیر ظرفیت خود فعالیت می کنند. در لایحه بودجه 

سال ٩7، اقداماتی برای اشتغال زایی در نظر گرفته شده که تنها روی کاغذ و شعاری است.«

سفره اصلاح طلبان از دولت روحانی جداست! 
روزنامه آرمان در شــماره روز پنج شنبه در مطلبی نوشــت: »ما باید حسابمان را از حساب دولت روحانی جدا کنیم. 
اصلاح طلبان حامی دولت روحانی هستند نه شریک آن. حامی یک دولت تا زمانی که رئیس دولت به منویات مردم توجه کند 
از او حمایت خواهد کرد. اما اگر دولت به وعده های خود عمل نکند، حمایت خود را از دولت برخواهد داشت. اصلاح طلبان از 
ابتدا اعلام کردند که به دولت روحانی چک سفید امضا نمی دهند. سفره اصلاح طلبان از دولت روحانی جداست. نباید چنان 

در دولت روحانی هضم شویم که مشکلات و ناکارآمدی دولت به پای جریان اصلاحات گذاشته شود.«
پیش از انتخابات امســال، محمدرضا خاتمي در مصاحبه با روزنامه زنجیره اي اعتماد در پاســخ به این سوال که »چه 
تضمیني براي همراهي دولت دوم روحاني و اصلاح طلبان وجود دارد؟« گفته بود: »تضمین این مسئله، خود ما هستیم«. 
اما برخلاف این ادعا، در حال حاضر مدعیان اصلاحات براي فرار از پاسخگویي درباره عملکرد دولت و ابراز برائت از روحاني 

از یکدیگر سبقت مي گیرند.
در حال حاضر اکثریت مطلق کابینه در اختیار مدعیان اصلاحات است؛ اما متاسفانه عطش دستیابي به قدرت و 
بي توجهي به مشکلات و دغدغه هاي مردم و ارجح بودن منافع قبیله اي نسبت به منافع ملي، در مدعیان اصلاحات به 
حدي گسترش یافته است که تنها پس از چند ماه از آغاز به کار دولت دوازدهم، این جماعت با بي مسئولیتي به دنبال 
تبرئه خود از ناکامي ها و فاصله گذاري با دولت است تا بتواند با این ترفند سیاسي در انتخابات 14٠٠ نیز قوه مجریه 

را به دست بگیرد.

اصلاح طلبان و دروغ های زنجیره ای!
وارونه نمایی خصیصه ای است که مصادیق بسیاری از آن را می توان در روزنامه های طیف موسوم به اصلاح طلب دید. 

زمانی که این وارونه نمایی به خوانش گذشته می پردازد ماحصل آن چه چیزی خواهد بود؟!
روزنامه اعتماد در شماره روز پنج شنبه یادداشتی را منتشر کرده است که در بخشی از آن می خوانیم: »به نظر مي رسد 
در جناح اصولگرا محافظه کاري  بر کنش هاي رادیکالي غلبه کرده است... از همین روي شاید شعار »مرگ بر روحاني« شان 
کنار رفته و احتمالا پاي ایده حمایت از دولت به جلســات خصوصي و پشــت پرده شان راه یافته است. همان جلساتي که 

روزگاري فرمان شلیک به روحاني را صادر مي کرد گویي حالا فرمان آتش بس داده است.«
این روزنامه زنجیره ای آن چنان از عبارت »جلسات خصوصی« نام برده گویا به واقع چنین جلسه ای تشکیل شده و از 
قضا این روزنامه زنجیره ای از محتوای آن اطلاع دارد! به راستی اگر چنین بود آیا این جماعت از انتشار محتوای آن جلسات 
لحظه ای درنگ می کردند؟ موضوع بعدی آن است که این روزنامه ها اگرچه ظاهرا برای مسائلی از قبیل راستگویی سینه 
چاک می کنند اما در عمل شاهد چیزی به غیر از این هستیم. کجا اصولگرایان و رسانه های آنها شعاری که در این نوشته 
ادعا کرده ســر داده اند؟! این روزنامه چنان از این موضوع یاد کرده گویا که این رویه ثابت این جریان بوده اســت. البته در 
پایان این نوشته مشخص می شود منظور نویسنده از اصولگرایان و سردادن آن شعار همان تجمعات ساختارشکن چندی 

قبل بوده و برای نیل به هدفش زشت ترین راه ممکن را انتخاب کرده است.
این روزنامه در ادامه آورده است: »تغییر مواضع اصولگرایان و متفاوت شدن رویکردشان در مورد دولت پس از ناآرامي هاي 
اخیر در کشور پررنگ تر شد. آنها به ایده اي رسیدند که چند سال پس از حوادث 88 اصلاح طلبان پیشنهاد دادند. »وفاق، 
 وحدت و گفت وگو« براي عبور از چالش ها و بحران هایي که مردم اصولگرا و اصلاح طلب را در آن شــریک مي دانند... آنها 

گرچه خودشان پروژه عبور از روحاني را کلید زدند...«
باید به این روزنامه یادآوری کرد که در جریان سال 88 طیفی از اصلاح طلبان بودند که به هیچ روی گفت وگو و راه 
حل های قانونی را برای مسائلی که خود مدعی آن شده بودند نپذیرفتند. جالب آنکه برخی از سردمداران آشوب آفرینی در 
آن روزها اگرچه در جلسات خصوصی گفته اند اما هنوز هم به صورت علنی به اشتباه خود اقرار نکرده و از ملت عذرخواهی 
نکرده اند. یکی از نامزدهای انتخابات 88 روز قبل از انتخابات در مصاحبه با خبرنگار نشریه نیویورک تایمز گفته بود که 
اگر نتیجه به سود ایشان نباشد راه حل را در کشاندن مردم به خیابان جست وجو خواهند کرد! آیا روزنامه اعتماد، از این 

منطق سخن می گوید؟!
موضوع دیگر اینکه این یادداشت در ادعایی مضحک گفته است که پروژه عبور از روحانی را اصولگرایان کلید زدند! در 
این باره باید به نویسنده یادداشت گفت به خود زحمت مطالعه نشریات زنجیره ای را می دادید تا چنین ادعایی را مطرح 
نکنید. در همین روزنامه اعتماد در این باره مطلب منتشر شده بود، چرا که اصلاح طلبان تجربه تلخ عبور از خاتمی را در 
کارنامه داشــتند و با بلند شــدن صدای اعتراض از میان اصلاح طلبان برخی از همین طیف را آن خاطره تلخ زنده شد و 

سراسیمه به فکر پیشگیری افتادند.

اخطار شدید رئیس قوه قضائیه

نام و تصویر قضات متخلف منتشر می شود
رئیس قوه قضائیه با تأکید بر نظارت مستمر 
بر مجموعه های قضایی در سراســر کشور به 
قضات متخلف هشدار داد که در آینده ، طبق 
برنامه ای خاص نام و تصویر آنان در رســانه ها 

منتشر خواهد شد.
به گزارش روابط عمومی قــوه قضائیه، آیت الله 
صــادق آملی لاریجانی در گردهمایی رؤســای کل 
دادگستری ها و دادســتان های مراکز استان سراسر 
کشور با اشــاره به هجمه های گسترده علیه دستگاه 
قضایی، این هجمه ها را ناشی از اقتدار مجموعه نظام 
دانســت و اظهارداشت: قوه قضائیه یک نهاد مستقل 
است که ریاست آن توسط مقام معظم رهبری نصب 
می شــود و همواره در مقابل هجمه ها و نفوذ دشمن 
ایستاده است چنانکه در فتنه 88 و موارد مشابه آن، 
دستگاه قضایی با گام نهادن در خط ولایت در مقابل 
این حرکات ایستادگی کرده و همواره در خط مقدم 

این جبهه حضور داشته است.
آملــی لاریجانی با بیان اینکــه اگر قوه قضائیه 
مســیر اصلاح طلبی مورد انتظار برخی جریان ها را 
دنبال می کرد کاری به کار آن نداشتند و تمجید هم 
می کردند، افزود: ما باید در برابر دشــمنی های نظام 
سلطه با جمهوری اسلامی و به ویژه دستگاه قضایی 
همواره هوشیار و آماده باشیم، گر چه متأسفانه عده ای 
در داخل کشــور نیز با بیگانگان همنوایی می کنند و 
روزنامه هــای زنجیره ای یا برخی افراد که انســان از 
آنها توقع ندارد با انتشــار مطالب و ویدئوهایی برخی 
نسبت ها و دروغ های بزرگ و شایعات صددرصد کذب 

را علیه قوه قضائیه مطرح می سازند.
وی بر لزوم ایســتادگی در برابــر این هجمه ها 
به حکم اســلام و عقل تأکید کرد و گفت: بســیاری 
از اشــکالات که به دستگاه قضایی گرفته می شود یا 
عامدانه و مغرضانه اســت یا از سر جهل و ناآگاهی. 
البته برخی از ایرادات نیز که از سوی دلسوزان مطرح 
می شود وارد است و ما هیچگاه قصد تطهیر و تنزیه 
مطلق دستگاه قضایی را نداریم اما بسیاری از ایرادات 
صرفاً با هدف تخریب دســتگاه قضایی و وارد آوردن 
خدشه به اعتماد عمومی مطرح می شود و دشمنان 
نظام نیز به خوبی می دانند که قوه قضائیه مقتدر و با 
صلابت می تواند حافظ اعتماد عمومی در کشور باشد.

خدمت صادقانه، بهترین راه صیانت 
از اعتماد عمومی و پاسخ به شایعات 

 رئیس دســتگاه قضایی با اشــاره به نقش مؤثر 
اختاپوس رســانه ای غرب در هدف قرار دادن اعتماد 
مردم با انتشار شایعات و شبهات گوناگون، خاطرنشان 
کرد: بهترین راه صیانت از اعتماد عمومی و پاســخ 
به شایعات دشــمن، خدمت صادقانه به مردم است. 
علاوه بر این اگر در همه امور به قانون پایبند باشیم اثر 
شایعات از بین می رود. از سوی دیگر باید به تبیین و 
توضیح مشکلات و همچنین خدمات گسترده دستگاه 
قضایی بپردازیم تا مردم هم در جریان مشــکلات و 
همچنین میلیون ها خدمتی که از سوی قوه قضائیه 

ارائه می شود قرار گیرند.
آملــی لاریجانی با بیان اینکه کاســتی هایی در 

اطلاع رسانی مشــکلات و محدودیت ها و همچنین 
معرفی خدمات وجود دارد، اظهار داشت: مردم باید 
از محدودیت هــای اعتبارات قوه قضائیه و نیز نیروی 
انســانی دستگاه قضایی مطلع باشند تا فریب برخی 
ادعاهــا را نخورند. اینکه برخی حجم بالای پرونده ها 
را بــه عهده قوه قضائیه می گذارنــد، نادیده گرفتن 
سرچشمه های شکل گیری یک پرونده است. دستگاه 
قضایی مسئول کثرت پرونده ها در کشور نیست بلکه 
میراث دار این معضل اســت که شــکل گیری آن به 
عملکرد دستگاههای خارج از قوه قضائیه باز می گردد.
وی با اشــاره به وظایف نظارتی دستگاه قضایی 
نسبت به نهادها و دستگاههای اجرایی، تصریح کرد: 
دســتگاه قضایی باید با نظارت بر حسن جریان امور 
در دستگاه های مختلف، جلوی فساد را بگیرد. البته 
همة بار در این زمینه نباید بر دوش قوه قضائیه باشد 
بلکه دســتگاه ها نیز باید تمهیدات لازم را بیندیشند 
و در ایــن زمینه همکاری کنند اما به هر حال توجه 
دستگاه ها منافاتی با وظایف دستگاه قضایی ندارد گر 
چه در این عرصه نیز با محدودیت های جدی نیرو و 
اعتبارات مواجه هستیم که همین امر یک کار جهادی 
و اولویت بندی صحیح را می طلبد و امیدواریم مجلس 

و دولت نیز به قوه قضائیه کمک کنند.
رئیس قــوه قضائیه با بیان اینکه گاه در مبارزه با 
فساد دچار افراط و تفریط می شویم، گفت: گاهی کلًا 
مسئله فساد رها می شود و گویی هیچ فسادی نیست 
و گاهی می بینیم هر مسئولی از هر تریبونی از فساد 
سخن می گوید که این یک سیاه نمایی بی وجه و خلاف 

واقع و منشأ تخریب اعتماد عمومی است.
فساد در کشور سیستماتیک نیست

آملی لاریجانی ادامه داد: برخی از وجود فســاد 
سیســتماتیک در کشور ســخن می گویند که ما به 
هیچ عنوان این موضوع را قبول نداریم،فساد در کشور 
سیستماتیک نیست. برخی در مقام تفسیر می گویند 
مقصود ما از فساد سیستماتیک این است که سیستم 
رسیدگی کننده به مفاسد یعنی دستگاه قضایی دچار 
فساد است. این سخن هم مجمل و مبهم است. البته 
ممکن است که در گوشه ای از دستگاه عظیم قضایی، 

همانند هر مجموعه دیگری تخلفی رخ دهد اما این 
به معنای غلبه فســاد بر کل سیستم قضایی کشور 
نیست. چگونه می توان این تعداد پر شمار قاضی سالم 
و مدیر پر تلاش را که در جهت خدمت به مردم گام 

برمی دارند به فساد متهم کرد؟
وی با تأکید بر اینکه در طول سال های گذشته 
دستگاه قضایی کارنامه قابل قبولی در زمینه مقابله با 
فساد داشته است، برخی نمونه های برخورد با مفاسد 
را بی ســابقه توصیف کرد و افزود: ما باید در برخورد 
با فساد یک مسیر اعتدالی را طی کنیم، اطلاع رسانی 
مفاســد اقتصادی پیش از رســیدگی قضایی از دو 
حال خارج نیســت؛ یا جنبه سیاســی دارد یا ناشی 

از اشتباه است.
رئیس قــوه قضائیه بــا تأکید بر لــزوم مراقبت 
دســتگاه های اجرایی برای جلوگیری از پدید آمدن 
فساد، خاطرنشان کرد: نمی توان اجازه داد که مفاسد 
و سوءاستفاده های بزرگ در دستگاه های اجرایی شکل 
بگیرد و بعد بگوییم دســتگاه قضایی باید رسیدگی 
کند. زمانی هم که دســتگاه قضایی به مفاسد ورود 
پیدا می کند باز هم برخی اتهام سیاسی کاری می زنند.
آملی لاریجانی با بیان اینکه متأسفانه مسئولیت 
قوه قضائیه  دستگاه ها گریبانگیر  برخی  کم کاری های 
می شود، به اجرای برخی احکام قصاص و حدود اشاره 
کــرد و گفت: فردی در نامه ای به رئیس قوه قضائیه، 
ما را متهم کــرده بود که در اجرای قصاص و حدود 
به صورت التقاطی عمل می کنیم. این در حالی است 
که من همواره در مقابل کســانی که قصد داشته اند 
حــدود و قصاص را تعطیل کنند گفته ام که قصاص 
 یــک حق قرآنی و حــق الناس اســت و حدود نیز 
تعطیل بردار نیست. بر این اساس علت این نسبت های 

خلاف را متوجه نمی شوم.
همه باید نسبت به فساد در دستگاه قضایی 

حساس باشند
وی در ادامه با اشــاره به نظارت هر چه بیشتر بر 
خود دســتگاه قضایی، تأکید کرد: فساد در دستگاه 
قضایی حتی اگر کم باشد باز هم برای ما بسیار زیاد 
است. به هیچ عنوان پذیرفته نیست که دستگاه متولی 

مبارزه با فساد خود درگیر فساد باشد. دستگاه قضایی 
ترازوی برخورد با مفاســد است و بر این اساس همه 
باید نسبت به هرگونه فساد در قوه قضائیه حساسیت 

تام داشته باشند.
رئیس قــوه قضائیه با بیــان اینکه تخلف در قوه 
قضائیه غیرقابل اغماض اســت و در این زمینه چون 
بحث اعتماد مردم و نظام در بین است جای هیچگونه 
ترحمی نیست، تصریح کرد: دستگاه قضایی با ساز و 
کارهای گوناگون به مبارزه با تخلفات درونی می پردازد 
و بر این اســاس افراد متخلف و فاسد، از قوه قضائیه 
منفصل می شوند. برخوردهای ما در این زمینه شدت 
یافته و دلیل آن نیز حفظ حرمت و احترام نیروهای 

سالم و پاک دستگاه قضایی است. 
هیچگونه فسادی را در قوه قضائیه 

تحمل نخواهم کرد
آملــی لاریجانــی خطــاب بــه رؤســای کل 
دادگســتری های سراسر کشور اظهارداشت: به همه 
افراد زیرمجموعه خود هشــدار بدهید که هیچگونه 
فســادی از سوی بنده و دستگاه های نظارتی تحمل 
نخواهد شــد و در آینده طبق برنامه ای خاص،  آرای 
دادگاه عالی صلاحیت قضات پس از تأیید در دادگاه 
عالــی تجدید نظر و تأیید رئیس قوه قضائیه همراه با 
نام و تصویر قضات متخلف در رسانه ها منتشر خواهد 
شد. این در واقع اتمام حجت با همه قضات متخلف 
است تا جای هیچگونه گلایه ای باقی نماند و بدانند 
فساد و ارتکاب جرائم در دستگاه قضایی تاوان بزرگی 

خواهد داشت.
اداره فضای مجازی به شکل کنونی 

خلاف امنیت ملی است
وی با اشــاره به حساسیت فضای مجازی و لزوم 
توجه به آن گفت: فضای مجازی در کشور ما به شکلی 
که امروز اداره می شود، صددرصد خلاف امنیت ملی 
است. تمام اطلاعات شهروندان ما در اختیار بیگانگان 
قرار می گیرد و مبادله داده ها تحت رصد آنهاســت. 
دشمنان با در اختیار داشتن این امکان و پالایش این 
داده ها به انحای مختلف می توانند اطلاعات گوناگون 
را از داخل کشــور ما بدســت آورند و با دستیابی به 
ذائقه مخاطبان ضمن انواع شایعه پراکنی ها علیه نظام 

و امنیت کشور اقدام کنند.
رئیس قــوه قضائیه افزود: به هیچ عنوان منطقی 
نیست که ما مردم را در شاهراه متعلق به دشمنان رها 
کنیم. ما هرگز قائل به بستن فضای مجازی نیستیم 
بلکه می  گوییم باید خودمان مسیری امن ایجاد کنیم 
تا شــهروندانمان حق انتخاب داشته باشند و مجبور 
نباشــند که به اضطرار در مســیری که اختیار آن با 

دشمن است حضور یابند.
آملی لاریجانی با بیان اینکه مســئولان در این 
زمینه در حال چاره اندیشی هستند، به جلسه شورای 
عالی فضای مجازی در محضر رهبر معظم انقلاب اشاره 
کرد و گفت: این معضل باید هر چه سریعتر حل شود 
و در کنار آن همه دســتگاه های امنیتی موظفند با 
سرشــاخه های داخلی که در فضای مجازی اقدام به 
همکاری با دشمنان و بیگانگان می کنند برخورد کنند.

رئیس مجلس خبرگان رهبری مشــکلات 
عدیده بانک ها را یکی از مسائل مهم اقتصادی 
معرفی کرد و گفت: متاســفانه درباره وضعیت 
بانک ها پیش از این هشــدار داده بودیم، اما 

توجهی نشد.
آیــت الله احمد جنتی رئیــس مجلس خبرگان 
رهبری روز پنجشنبه در جلسه مشترک کمیسیون های 
این مجلس با هیئت رئیســه گفت: امروز مشکلات 
مختلف اقتصادی و معیشــتی در جامعه وجود دارد 

که باید آنها را برطرف کنیم.
رئیس مجلس خبــرگان رهبری با پرداختن به 
مسائل جاری کشور اظهار داشت: مشکلات اقتصادی 
و معیشــتی از یک سو و سیاسی و فرهنگی از سوی 

دیگر در کشور وجود دارد که باید برطرف شوند.
آیت الله جنتی مشکلات عدیده بانک ها را یکی از 
مسائل مهم اقتصادی معرفی کرد و گفت: متاسفانه 
درباره وضعیت بانک ها پیش از این هشدار داده بودیم 
اما توجهی به این موضوع نشد. آشفتگی های اخیر به 
خصوص مســائل به وجود آمده در مشهد مقدس به 

دلیل مشکلات بانکی به وجود آمد.
رئیس مجلس خبرگان رهبری با انتقاد شدید 
از عدم کفایت برخی از مســئولان اقتصادی اظهار 
داشت: متاسفانه آنهایی که مسئولیت دارند کوتاهی 
می کنند. ضمن اینکه از ابتدا نیز به مسئله بانک ها 

نظارت نشد.
وی اضافه کرد: مردم کشــور ما بســیار نجیب 

هســتند که ســختی ها را به خاطر عمل به نظرات 
رهبر انقلاب تحمل می کنند اما گرسنگی و فقر هم 
حدی دارد و باید به آن رسیدگی شود. حتی می توان 
از افراد متخصص در اقتصاد که خارج از دولت وجود 

دارند نیز استفاده کرد.
آیت الله جنتی با ارائه مثالی درباره وضعیت قاچاق، 
عنوان داشت: اگر بتوانیم جلوی قاچاق کالا ها را به طور 
جزئــی و کلی بگیریم قطعاً می توانیم بازار داخلی را 
درست کنیم. هرچند متاسفانه بخشی از قاچاق کشور 

از طریق گمرکات رسمی شکل می گیرد.

وی با پرداختن به مســائل سیاسی و فرهنگی، 
عنوان داشت: اگر فضای مجازی کنترل شده بود، هرگز 
وقایع اخیر رخ نمی داد. بنده اعتقادی به مسدود کردن 
کامل این فضا ندارم اما واقعیت امر این اســت که در 

تمامی کشورها این فضاها محدود می شود.
آیت الله جنتی اغتشاشات اخیر را به عنوان یک 
هشــدار معرفی کرد و گفت: مســایل اخیر از خارج 
کنترل و حمایت می شــد. به همین دلیل لازم است 

که فضای مجازی کنترل شود.
رئیس مجلس خبرگان رهبری با اشاره به جلسه 

اخیر رهبر انقلاب با فعالان فضای مجازی، بیان داشت: 
روز سه شــنبه رهبر انقلاب با جمعی از کارشناسان 
فضای مجازی جلســه ای داشتند و مسائل این فضا 

را بررسی کرده اند.
وی تصریح کرد: امروز باید مشخص شود که چه 
کســی باید این فضا را سر و سامان دهد. در موضوع 
فضای مجازی نیازمند یک تحول هستیم و باید افراد 

ناتوان در این امر را کنار بگذاریم.
ارائه گزارش 

از روند فعالیت هیئت اندیشه ورز خبرگان
همچنین در ســومین جلســه مشترک هیئت 
رئیسه و کمیســیون های مجلس خبرگان رهبری، 
پس از سخنان آیت الله جنتی رئیس مجلس خبرگان، 
آیت الله حسینی بوشهری گزارشی از اقدامات انجام 
گرفته درباره هیئت اندیشه ورز مجلس خبرگان و روند 

جلسات و مصوبات این هیئت ارائه داد.
بررسی اعتراضات مردمی اخیر 

در جلسه هیئت رئیسه خبرگان با کمیسیون ها
در این نشست همچنین مسائل مهم مربوط به 
مجلس خبرگان رهبــری و نیز حوادث و اعتراضات 
مردمی اخیر مورد تحلیل و ارزیابی اعضاء قرار گرفت 
و حجج الاســلام خاتمی، وافــی، دری نجف آبادی، 
رئیسی، سلیمانی، محمدی اراکی، عبداللهی، کعبی، 
قمی، محمدی عراقی، حســینی خراسانی، فرحانی، 
دیرباز، دولابــی و پروایی دیدگاه ها و نظرات خود را 

درباره مسائل روز کشور مطرح کردند.

آیت الله جنتی در هیئت رئیسه خبرگان:

درباره وضعیت بانک ها هشدار داده بودیم اما توجهی نشد

آیت الله جوادی آملی:
انقلابباوجوداختلاس،حقوقهاینجومیوربا

باخطرمواجهمیشود
مفسر برجسته قرآن کریم گفت: ممکن است انقلاب نیز با وجود اختلاس، 
حقوق هــای نجومی و ربا با خطر مواجه شــود. این خطر وجود دارد، اما با 
این وجود ما فرزندان حضرت امیر علیه الســلام هستیم و با یک الله گفتن 
می توانیــم امور را اصلاح کنیم، آنگاه خداوند نیز درهای رحمت خود را به 

سوی ما خواهد گشود.
بــه گزارش فارس، آیت الله جوادی آملی در دیدار با جمعی از اعضای شــورای 
مرکزی حزب مؤتلفه اســلامی خاطرنشان کرد: اینکه آمریکا نمی تواند غلطی بکند 
یک حقیقت اســت؛ در هشت سال جنگ تحمیلی این موضوع به وضوح اثبات شد، 
آمریکا در مقابل مردمی که حیاتشان را در شهادت می بینند نمی تواند کاری از پیش 
ببرد! با این حال همین آمریکا وقتی گزینه نظامی روی میز اســت عده ای حســاب 
می برند، اما وقتی خداوند به صراحت در مقابل »ربا« فرموده است گزینه نظامی من 
روی میز است عده ای هیچ ترسی به خود راه نمی دهند، در حالی که خداوند جداً در 
این مورد وعده عذاب داده است. وی گفت: ممکن است انقلاب نیز با وجود اختلاس، 
حقوق های نجومی و ربا با خطر مواجه شود. این خطر وجود دارد، اما با این وجود ما 
فرزندان حضرت امیر علیه السلام هستیم و با یک الله گفتن می توانیم امور را اصلاح 

کنیم، آنگاه خداوند نیز درهای رحمت خود را به سوی ما خواهد گشود.
بی عرضگی و سوء مدیریت؛ بزرگترین مشکل کشور

به گزارش رســا، این مرجع تقلید همچنین در دیدار رضا اردکانیان، وزیر نیرو 
به برخی معضلات و مشــکلات کشور  اشاره کرد و بیان داشت: بزرگترین مشکل ما 
»بی عرضگی و ســوء مدیریت« اســت، در حالی که توان و ظرفیت تولید بسیاری از 
محصولات در کشور وجود دارد اقدام به واردات آنها می شود. استاد درس خارج حوزه 
تصریح کرد: سرمایه فروشی بی عرضگی است و تجارت نیست، ما امروز با فروش نفت 
که سرمایه ماست زندگی می کنیم در حالی که باید صنایع تبدیلی مانند پتروشیمی ها 

در کشور گسترش پیدا کنند.
آیت الله جوادی آملی خاطرنشان کرد: دانشگاه های ما نباید پشت میزنشین تربیت 
کند، وظیفه دانشگاه تأمین نیروی کار متخصص برای کشور است، دانشگاه ما باید 

جوانانی تربیت کند که سنگ و خاک این مملکت را به مرمر و طلا تبدیل کنند.
سفر رئیسی به سوریه

تولیتآستانقدسرضوی:مدیریتجهادیوانقلابی
باعثنابودیداعششد

تولیت آســتان قدس رضوی به منظور زیارت حــرم مطهر حضرت 
زینب)س(، حرم مطهر حضرت رقیه)س( و دیدار با مســئولان و گروه های 

مختلف به سوریه سفر کرد.
به گزارش آســتان نیوز، حجت الاسلام و المسلمین سید ابراهیم رئیسی جهت 
زیارت بقاع متبرک کشور سوریه و همچنین دیدار با مسئولان و گروه های مختلف 

به سوریه سفر کرد.
 وی در ابتدای این ســفر با اســتقبال نماینده ولی فقیه در ســوریه و نماینده 
ولی فقیه در ســپاه قدس وارد فرودگاه دمشــق شــد و در بدو ورود به زیارت حرم 

حضرت زینب)س( مشرف شد.
تولیت آستان قدس رضوی همچنین پس از زیارت حرم مطهر حضرت رقیه)س(، 
به میزبانی نماینده ولی فقیه در ســوریه با جمعی از علما و روحانیون این کشــور 

گفت وگو کرد.
وی در این دیدار با تأکید بر اینکه روحانیون هدایتگران جامعه بســوی سعادت 
و تعالی هستند، اظهار داشت: روحانیون باید توطئه ها و دسیسه های دشمن را رصد 
کنند و به هنگام به جامعه نسبت به آنچه بنیادهای فکری و اراده های راستین جامعه 

را مورد تهدیدات قرار می دهد، هشدار دهند.
حجت الاســلام والمسلمین رئیسی خاطرنشان کرد: هشدار نسبت به تهدیدات 
فرهنگی، تبیین دین و معارف اسلامی و مصونیت بخشی به جامعه در برابر تهاجمات 
فرهنگی دشــمن وظیفه ای سترگ بر دوش طلاب و روحانیت است که باید در این 

عرصه فعالانه حضور یابند و نقش خود را ایفا کنند.
وی ادامه داد: امروز مدیریت جهادی و انقلابی باعث نابودی داعش شد؛ مدیریتی 
که منتظر رسیدن امکانات نماند و بدون ترس از قدرت های ظاهری جهان و با ایمان 

به قدرت و اراده الهی، شعار »ما می توانیم« را به اثبات رساند.
وی ســپس در دیدار با مســئولان حرم مطهر حضرت زینب)س(، با تقدیر از 
تلاش های مسئولان این حرم مطهر در جهت خدمت رسانی به زائران ایرانی، تصریح 
کرد: خدمتگزاران در این آستان مقدس در ثواب زائران شریک هستند و تلاش های 
صورت گرفته نزد خداوند مأجور خواهد بود. تولیت آســتان قدس رضوی افزود: ان 
شاءالله پس از نابودی کامل گروه های تکفیری شاهد حضور بیش از پیش زائران ایرانی 
در این حرم مطهر خواهیم بود.وی همچنین پس از شــرکت در مراسم نماز جمعه، 
پرچم متبرک حرم مطهر حضرت رضا)ع( را به حرم مطهر حضرت زینب)س( اهدا کرد.

پیام تشکر جمنا خوزستان از رهبر معظم انقلاب
عنایترهبریجایهیچبهانهایرا

برایمسئولانباقینگذاشت
جبهه مردمی نیروهای انقلاب اسلامی خوزستان با انتشار پیامی از رهبر 
معظم انقلاب به منظور موافقت ایشان با برداشت 150 میلیون دلار از صندوق 

توسعه ملی جهت مبارزه با ریزگردها تشکر و قدردانی کرد.
به گزارش خبرگزاری فارس، از خوزستان، در این پیام آمده است: در سال های 
اخیر که با توجه به  کاهش نزولات آسمانی و اجرای برخی اقدامات کارشناسی نشده 
در کشــور، شــاهد بروز و افزایش پدیده گرد و غبار و هجوم بی سابقه ریزگردها به 
شهرها و روستاهای استان خوزستان و مختل شدن زندگی مردم هستیم، مبارزه با 
این پدیده جوی به مطالبه اصلی مردم صبور خوزستان از مسئولان تبدیل شده است.
این پیام می افزاید: در این ســالها همواره با افزایش میزان ریزگردها در برخی 
مقاطع ســال، شاهد تکاپوی مسئولین و حضور آنها در استان و دادن انواع و اقسام 
وعده ها جهت رفع این مشکل از جانب آنها بوده ایم، اما همچنان، مردمی که ماسک 
به یکی از وسایل ضروری زندگیشان تبدیل شده است با معضلات مختلف ناشی از 

ریزگردها دست و پنجه نرم می کنند.
در ادامه پیام جمنای خوزستان آمده است: حال با توجه به موافقت رهبر فرزانه 
انقلاب جهت برداشــت 15٠ میلیون دلار از اعتبارات صندوق توسعه ملی به منظور 
حل مسئله ریزگردها، جای هیچگونه توجیه و بهانه ای از قبیل کمبود اعتبارات برای 
مســئولین دولتی باقی نمانده اســت و رئیس جمهور محترم و سایر مسئولان باید با 
انجام اقدامات انقلابی و جهادی، مطابق وعده هایشان در اسرع وقت این مشکل اساسی 
را حل نمایند. در پایان این پیام این طور آمده است: جبهه مردمی نیروهای انقلاب 
اسلامی خوزستان بدین وسیله ضمن تشکر و قدردانی از توجهات همیشگی رهبر معظم 
انقلاب به مردم غیور و ولایتمدار خوزستان، اعلام می دارد که در راستای هرچه سریعتر 
برطرف شدن معضل ریزگردها از جانب مسئولین از هیچ کوششی فروگذار نخواهد کرد.

نماینده مجلس:
کمکهایجمعآوریشدهتوسطافرادمشهور
برایمردمزلزلهزدهبایدسریعترهزینهشود

نماینده مردم قصرشیرین، سرپل ذهاب و اسلام آباد غرب در مجلس شورای 
اسلامی گفت: کمک های جمع آوری  شده توسط افراد مشهور هرچه سریع تر با 

نظارت مسئولان استانی برای مردم زلزله زده کرمانشاه هزینه شود. 
فرهاد تجری در گفت وگو با تسنیم با بیان اینکه متأسفانه تاکنون ردپایی از کمک های 

جمع آوری شده توسط افراد مشهور در کرمانشاه دیده نمی شود.
وی با  اشاره به اینکه کمک های دولتی برای رفع مشکلات مردم انجام شده است 
گفت: اما متأسفانه تاکنون کمک های شخصی برخی افراد به مردم زلزله زده در محل 
مناسب خود هزینه نشده است. وی با بیان اینکه منابع جمع آوری شده از سوی برخی 
افراد تاکنون هزینه نشده است بیان کرد: باید شرایط و زمان هزینه کرد این سرمایه ها 
از سوی این افراد مورد نظارت قرار بگیرد. تجری با بیان اینکه این کمک ها در شرایط 
اضطراری توسط مردم انجام شده است بیان کرد: حسن نیت و دلسوزی این افراد به 
طور قطع وجود دارد اما باید این کمک ها از مجاری رسمی به دست مردم برسد و به 
طور حتم نحوه واگذاری این کمک ها به مردم باید طبق سازوکاری مشخص انجام شود.

وی اظهار کرد: میزان پول ها و واریزی های مردم در حساب  افراد خیر و مشهور باید 
کاملا مشخص باشد و با نظارت بر حسب نیازمندی منطقه هزینه شود.

عضو مجمع نمایندگان اســتان کرمانشاه با اشاره به اینکه در شرایط کنونی مردم 
زلزله زده در شرایط ناگواری به سرمی برند عنوان کرد: خیلی از مردم این مناطق نیازمند 
کانکس و کمک های بلاعوض هستند. وی با بیان اینکه نظارت بر جمع آوری و نحوه 
هزینه کرد کمک های دولتی از سوی نمایندگان مجلس در حال انجام است گفت: نظارت 
بر حساب های شخصی افراد حقیقی در محل جمع آوری کمک های مردمی باید از سوی 

دادستانی و اداره اطلاعات، انجام شود.

رئیس  بسیج مستضعفان کشور با بیان اینکه 
اکنون 325 محله حاشیه ای کشور زیر پوشش 
طرح کرامت قرار دارنــد، اعلام کرد که تعداد 
محله های تحت پوشش این طرح در سال آینده 

به یکهزار محله افزایش می یابد.
به گزارش ایرنا، سرتیپ غلامحسین غیب پرور در 
حاشیه بازدید از مناطق محروم حاشیه ای و کمپ های 
ترک اعتیاد استان البرز در جمع خبرنگاران افزود: طرح 
کرامت به منظور مقابله با ٢ آسیب اجتماعی که کشور 

را درگیر خود کرده، اجرا می شود.
وی با بیان اینکــه این طرح در ٢ موضوع طلاق و 
اعتیاد اجرا می شود، اظهار داشت: طرح کرامت از ابتدای 
سال جاری آغاز شده که امسال 3٢5 محله حاشیه ای برای 
اجرای طرح شناسایی شدند و قرار است در سال آینده به 
یک هزار محله افزایش یابد. وی با  اشاره به بازدید خود 
از ٢منطقه ملک آباد و چهارباغ البرز گفت: برای بررسی 

مشکلات اجتماعی چنین مناطقی عزم جدی داریم.
غیب پرور ادامــه داد: اجرای این طرح یک همت 
جمعی با مشارکت دستگاه های مختلف را می طلبد و 
ما این ادعا را نداریم که فقط از عهده بسیج برمی آید.

وی گفــت: این طرح در ســال آینده با همین ٢ 
رویکرد ولی با شدت بیشتری افزایش می یابد و دلیلش 

این است که این معضلات تبدیل به یک غم بزرگ شده 
و ما در مقابل جوانان برای ازدواج،  اشتغال و جلوگیری 

از طلاقشان مسئولیت داریم.
وی دلیل توفیق اجــرای این طرح در محلات را 
حضور مردم و بهره مندی از توان آنان دانست و گفت: 
در این طرح ریش سفیدان و معتمدین محلی سکانداری 
می کنند. رئیس  بسیج مستضعفان درخصوص اجرای 
طرح هــای اقتصاد مقاومتی افــزود: در بحث اقتصاد 
مقاومتی که چند ســالی است شروع شده و اکنون با 

مدل های جدیدتر انجام می شود.
وی همچنین به موضوع فضای مجازی  اشاره کرد 
و بیان داشت: بحث فضای مجازی را ٢ گونه می شود 
نگاه کرد که هم تهدید است و هم فرصت که ما در هر 
٢ وجه کار می کنیم. غیب پرور گفت: در وجه مثبت آن 
کمک به موضوعات مثبته که انطباق با فرهنگ دینی 
و ملی دارد می توان بهره برد که 1٠ ماه است اقداماتی 
در این خصوص شــروع شده و دولت نیز باید جدی تر 
کار کند. وی به جنبه منفی این فضا نیز  اشاره کرد و 
افــزود: فضای مجازی به قتلگاه فکری جوانان تبدیل 

شده و امنیت ملی را نشانه رفته است.
وی تاکید کرد: مســئولان و مردم باید جدی کار 

کنند و نیاز به یک همت جدی تر است.

رئیس بسیج مستضعفان کشور اعلام کرد

اجرای طرح كرامت 
در یک هزار محله حاشیه ای كشور از سوی بسیج

کنگره جمعیت ایثارگران انقلاب اســلامی 
روز پنج شنبه گذشته با حضور برخی چهره های 

سیاسی و حزبی برگزار شد. 
هفتمین کنگره جمعیت ایثارگران انقلاب اسلامی 
عصر پنج شنبه) 5 بهمن(  در سالن اجتماعات مرکز 
مطالعات خانواده تهران برگزار شد. در این کنگره  که 
با حضور برخی چهره های سیاســی و حزبی از جمله 
سید حسین نقوی حسینی نماینده مردم ورامین در 
مجلس شورای اسلامی، غلامعلی حداد عادل، محمدنبی 
حبیبی دبیرکل حزب موتلفه اسلامی، مجتبی شاکری 
دبیرکل جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی، پرویز سروری 
دبیرکل جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی، حجت الاسلام 
رحیمیان رئیس جبهه مردمی نیروهای انقلاب اسلامی و 
محمد جواد عامری دبیرکل جمعیت ایثارگران انقلاب 
اســلامی برگزار شد، برخی از اعضای این جمعیت به 
بیان نقطه نظرات خود درباره مهمترین مســائل روز 

کشور پرداختند.
در جریان این نشست حجت الاســلام رحیمیان، 
رئیس جبهه مردمی نیروهای انقلاب اســلامی گفت: 
»ســران فتنه مرز خود را با یهود و نصاری و اسرائیل 
و آمریکا جدا نکردند و حتی به هتک حرمت کنندگان 

روز عاشورا هم »خداجو« گفتند، حتی با امثال سروش 
که وحی را کلام پیامبر می دانند هم مرزبندی نکردند. 
هیچ کدام از فتنه گران مرز خود را با جریان هایی که در 
تقابل با دین هستند، جدا نکردند و انتظار داشتیم در 
حداقلی این مرزبندی جدا شود؛ در قرآن از ابتدا، همه 
مرزبندی ها بین اسلام و کفر و نفاق است، مگر می شود 
انســان این مرزبندی ها را رعایت نکند؟« محمدجواد 
عامری دبیرکل جمعیت ایثارگران انقلاب اسلامی خاطر 
نشان کرد: »عیدی چهل سالگی انقلاب باید بازنشستگی 
مسئولینی باشد که کاری نمی کنند و نیروهای توانمند 

بر سر کار بیایند.«
محمد دهقان نماینده مردم طرقبه و چناران در 
مجلس شورای اسلامی، ضمن تاکید بر ساده زیستی 
مســئولان اظهار کرد: »یکی از عوامل این شکاف 
طبقاتی فســاد اســت که یکی از راه های مبارزه 
با فســاد شفافیت اســت و راهکار آن اعلام اموال 
مســئولان است که ما این موضوع را در طرح ها و 
لوایح گوناگون در مجلس ارائه کرده ایم و قبل از آن 
نیز اصل 14٢ قانون اساسی می گوید که هر کس 
اموال نامشروع به دست آورده حکومت باید اموال 

را به بیت المال برگرداند.«

هفتمین كنگره جمعیت ایثارگران انقلاب اسلامی برگزار شد

معاون مهندسی و توســعه امور زیربنایی 
سازمان بنادر و دریانوردی کشورگفت: با توجه 
به اینکه حادثه ای که برای نفتکش سانچی رخ 
داد در دنیا بی سابقه بود، علت حادثه درمجامع 

بین المللی پیگیری می شود.
محمدرضا الهیار روزچهارشــنبه درحاشیه دیدار 
با خانواده هــای جان باختگان نفتکش ســانچی در 
بروجرد درگفت و گو با خبرنگاران با بیان اینکه درکنار 
خانواده های جانباختگان کشتی سانچی هستیم، افزود: 
امروز جعبه سیاه کشتی سانچی با حضور نمایندگان 
نهاد های بین المللی و نمایندگان جمهوری اسلامی ایران 
بازگشایی شد و نرم افزار آن تحویل شده ولی بازخوانی 

نرم افزارآن طول می کشد.
معاون مهندسی و توسعه امور زیربنایی سازمان 

بنادر و دریانوردی کشوراظهار کرد: میزان خسارت به 
جعبه ســیاه باید بررسی شود که بین٢ تا 3 ماه زمان 
می خواهد زیرا بازخوانی درهمان محل انجام می شود.

الهیار تاکید کــرد: جمهوری اســلامی ایران با 
فشــارهای زیاد به مجموعه بین المللــی که درحال 
بازخوانی جعبه سیاه هســتند، خواستارانجام سریع 

این مهم است.
وی اضافه کرد: سازمان جهانی دریانوردی پیگیراین 
موضوع است تا زوایای مبهم این حادثه مشخص شود.

بــه گــزارش ایرنا معاون مهندســی و توســعه 
امورزیربنایی ســازمان بنادروکشــتی رانی کشور به 
همراه جمعی ازمدیران شهرستانی با خانواده عبدالکریم 
بشارتی و محمد پیریایی٢ تن ازجان باختگان بروجردی 

نفتکش سانچی دیدار کردند.

معاون سازمان بنادر و دریانوردی:

علت حادثه نفتکش سانچی درمجامع بین المللی پیگیری می شود


